



# Bestyrelsesmøde d. 7. maj kl. 18.30

Deltagere	Formand - Morten	Næstf. – Jan AFBUD	Kasserer - Kurt A	Håndbold - Freja
Senior - Hanne	Fodbold - Michael	Badminton - Ole	Volley – Morten P	Gymnastik - Helle
Sponsor - Mette				

Den faste del af dagsordenen:

1. **Valg af referent**
2. **Godkendelse af dagsorden**
3. **Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde**
4. **Punkter fra formanden**
5. **Nyt fra udvalgene**  
*Tavs viden*  
*Dato for næste bestyrelsesmøde*  
*Eventuelt*  
*Punkter til næste møde*

- 
1. Valg af referent  
**Mette Gerber**
  2. Godkendelse af dagsorden  
**Intet at bemærke**
  3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde (28.8)  
**Intet referat udsendt**
  4. Punkter fra formanden
    - a. Bemærkninger til generalforsamlingen. Kan jeg arbejde videre med ny form fremadrettet?  
**Intet at bemærke**
    - b. Bemærkninger til møde ang. Bierfest og hvordan kommunikerer vi herom?  
**Der er lavet skriv til Bøgebladet, Mette har skrevet det, og Michal Bang har læst det igennem. Stor ros vedr. festen og det er det største overskud nogensinde. Og så er der skrevet at det bliver Stig der kører Bierfesten videre.**
    - c. Dato for sommerfrokost og fællesarrangement  
**Vi går med lørdag d. 17/8 – indbydelse følger**
    - d. Seminar inden sommerferien med fokus på: 1) Vision og strategi for Bøgebjerg IF (eks. om faciliteter, frivilligansvarlig, "aftenskole"-idræt, multisport, medlemstal etc.), evt. 2) Sponsorudvalg- og tiltag (analogt vs. digitalt)  
**Dette møde vil blive afholdt til september**
    - e. Status på arv og herunder status på afdelingernes ønsker. (inkl. sofa og pokalskabe) Se dagsorden fra d. 21.3.24  
**Mette snakker med Stig om hvor stor sofaen må være, også indkøbes der en sofa.**  
**Intet afklaret endnu med hensyn til pokalskab**
    - f. Ansøgninger til dif-dgis foreningspulje med frist d. 31. juli – forslag?  
**Blot til høflig info, så I ved det i de forskellige udvalg**
    - g. Har man sendt opdateringer til hjemmesiden til Thomas G? Afdelingernes sider, sponsorer mv



# Bestyrelsesmøde d. 7. maj kl. 18.30

Send gerne info til Thomas hvis der skal nyheder på forsiden

- h. Forslag til gratis livestreamede foredrag fra AU

**Intet at bemærke alligevel**

- i. Til repræsentanterne i hallens bestyrelse. Hvordan med aktivitetsvært-timer?

**Michal Bang er på sagen**

- j. Ideer/indspark til oplæg om frivillighed d. 14.5

**Morten skal mødes med menighedsrådet i byen, så derfor mangler han input**

**Send gerne en mail til Morten, hvis du kommer i tanke om noget**

- **Måske en "frivillig gruppe på facebook , hvor man så kan blive medlem, hvis man gerne vil hjælpe.**
- 

## 5. Nyt fra udvalgene? Fra kassereren?

Håndbold: Der tilmeldes et hold til ØH stævnet

Gymnastik: Lukker generelt ned. Men der er muskeltræning udendørs onsdag 18.30-19.30 med Line

Volleybold: Banerne er gjort klar, så fra i næste uge starter udendørs træning

Fodbold: Herre senior er startet op. Lige nu er 27 spillere. Vi venter i spænding på den nye måltavle.

Forsigtig opstart med damer, Freja er på sagen, men flere er trætte af at spille i Faaborg, hvor der vist også er drama.

Senioridræt: Vandgymnastik og mixholdet er stoppet for denne sæson. Mixholdet har haft afslutning med ægtefæller. Natur træning slutter sidst i maj.

Badminton: Sommerfjer hver onsdag kl. 19-21 3-4 baner i brug. Det er meget de samme spillere der kommer og spiller. Snakker med Faaborg om træning for +60, da de bliver trukket i træningstid.

Sponsorudvalg: Intet nyt at bemærke lige nu. Men vi skal snart have lavet en ca. liste over hvilke hold der skal have kamptøj til september. Så vi ved hvor mange sponsorer der skal findes til slut august.

Mette sender et excel ark rundt som alle formænd skal svare retur på senest 10/8

Kassereren Kurt: Vi er nede på 7 betalende medlemmer nu. Så er det besværet værd?-

OK benzin: Vi mangler stadig at få sponsor beløb fra 1/8-2023 Mette ringer til COOP og rykker./

Kurt sender de 5 fakturaer til Michael Silke og Mette Gerber, så sørger de for at få mundtlig kontakt med dem alle 5.

## 6. Tavs viden (Morten)

Dette udgår – kan tages op når vi finder rum for det



# Bestyrelsesmøde d. 7. maj kl. 18.30

## 7. Planlægning af haltider jf. ønsker (hovedpunkt)

Faaborg ØH vil gerne have en dag fra 15.30-20.00. Så er det vores løsning eller kan vi kigge på det? Vi fastholder vores plan, da vi ikke kan finde en dag hvor der ikke er hold i hallen.

## 8. Status på padelbaneprojektet

Vi har nu fået endeligt GO fra kommunen, også går Bjarne Madsen i gang med at grave.

## 9. Rengøring Ollerup (Morten)

Forslag om tjans lørdage til Familiehøjskole i Uge 27-31 kl. 7.00-14.00 (5-6 personer pr dag) De har også selv folk på samtidig

- **Vi siger pænt nej-tak**

8. juni aflyses. Ingen fest

I stedet ønske om at vi deltager d. 22. juni til Face Off show i Arenaen. 4-6 afryddere om aftenen og 4 stk. til rengøring om natten.

- **Vi siger JA-TAK til arrangementet den 22/6**

## 10. Skilteaftale m. hal (Morten og Kurt)

Hallen varsler prisstigning.

Der afholdes et møde med Forretningsudvalget, sponsorudvalget og hallen. Morten sender dato ud.

## 11. Regnskabs gennemgang (alle)

**Nogen kommentarer, evt. fra kassereren?**

Der er ingen kommentarer til regnskabet

## 12. Dato for næste bestyrelsesmøde

Vi mødes igen onsdag d. 14/8 kl. 18.30

## 13. Eventuelt

Ole: Booking af badmintonbaner, Helle snakker med Ole Hansen og så snakker de selv med Thomas, så han kan lave det på hjemmesiden.

Freja: Betaling af kontingent som et abonnement således at man kan betale sit halvårlig kontingent i håndbold i X antal betalinger. Man melder ind til Kurt hvis man ønsker at benytte denne mulighed i sin afdeling.

## 14. Punkter til næste møde

Studierabat